

**To the Trade Press:  
EPSM – New Executive Committee and now 29 Members**

Munich / Frankfurt / Dusseldorf, 12 July 2006

At the annual General EPSM Meeting in Frankfurt, Mr. Günther Wild, B+S Card Service, Frankfurt, was elected unanimously as new deputy chairperson of the Executive Committee (“Board”). Mr. Georg Riepe, AGES, Dusseldorf, was elected unanimously as new treasurer of the Executive Committee.

The prior deputy chairperson Mr. Dominik Borowicz and the prior treasurer Mr. Thomas Pieper had resigned from their EPSM offices as they had changed their jobs.

Since the last press release in September 2005, seven companies joined as voting members (Banksys, cardtech, EuroConex, Lufthansa AirPlus, POS Partner, Ogone, Telekurs) and two companies joined as non-voting members (Thales e-Transactions and T-Systems).

Since the founding in April last year, six informal meetings for its now 29 members were organized mainly on issues around SEPA (“Single Euro Payment Area”), including presentations with external speakers from the European Central Bank (ECB), the EU Commission, the Berlin-Group, MasterCard and Visa.

Since last December, EPSM is member of the “Payment Systems Market Group” of the EU Commission.

**Für die Fachpresse:  
EPSM – Neue Vorstandsmitglieder und nun 29 Mitglieder**

München / Frankfurt / Düsseldorf, 10. Juli 2006

Bei der jährlichen Mitgliederversammlung in Frankfurt wurden einstimmig Herr Günther Wild, B+S Card Service, Frankfurt, als stellvertretender Vorstandssprecher und Herr Georg Riepe, AGES, Düsseldorf, als Schatzmeister gewählt.

Der bisherige stellvertretender Vorstandssprecher Hr. Dominik Borowicz und der bisherige Schatzmeister Hr. Thomas Pieper hatten Ihre Ämter niedergelegt, da sie sich beruflich verändert hatten.

Seit der letzten Pressemitteilung im September 2005 wurden sieben Unternehmen stimmberechtigte Mitglieder (Banksys, cardtech, EuroConex, Lufthansa AirPlus, POS Partner, Ogone, Telekurs) sowie zwei Unternehmen nicht-stimmberechtigte Mitglieder (Thales e-Transactions und T-Systems).

Seit der Gründung im April letzten Jahres wurden 6 informelle Treffen für die jetzt 29 Mitglieder organisiert, hauptsächlich zu Themen rund um SEPA (dem “Single Euro Payment Area”), u.a. mit externen Vorträgen der Europäischen Zentralbank (EZB), der EU Kommission, der Berlin-Gruppe, MasterCard und Visa.

Seit letztem Dezember ist der EPSM Mitglied in der „Payment Systems Market Group“ der EU Kommission

For further information, please contact / für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:  
[www.epsm.eu.com](http://www.epsm.eu.com)